

Husmøde i fællesrummet d. 31/7 2017 Kl. 19

Tilstede: Lene, Bo, Merete, Dorthe, Preben, Neel, Rie, Chr, Tony og Emilie.

Dagsorden

1. Valg af dirigent **Rie**
2. Valg af referent **Chr**
3. Godkendelse af dagsorden **OK**
4. Godkendelse af referat fra sidste møde **OK**

**gennemgang af tidligere beslutninger:**

a. Lugten på gangstrøget er meget voldsom i den nordlige del af blokken.

**Samtalen er afholdt med imødekommen beboer, Krog på dør til cykel parkering er opsat, der udluftes 'dagligt'**

b. Hjørnerummet v. 401 indrettes med aflåselige skabe i en kvalitet a la IKEA.

**Jette 409d har doneret et skab der bare skal hentes**

c. Enighed om at der skal holdes en sommerfest. Blokkens kasse betaler.

**16. sep. Vedtaget. Mini arbejdsdag afholdes samtidig. To do list: afvask af sorte pletter i gangstrøg, ekstra kontakter i køkken, illustrationer på køkkendøre i fællesrum.**

**Der blev talt om ansvarsfuld brug af penge, i forbindelse med P-kælder sagen i blok 46. Vi mener at blok 41 har en god ansvarsfuld forvaltning.**

d. Det besluttedes, at der indkøbes en "opruller" til haveslangen.

**Bo køber.**

5. Valg af Blok 41's blokrådsrepræsentanter  
Bo og Merete, men alle er velkomne til at deltage og debattere
6. Status regnskab  
Regnskab er lagt op på blokkens Facebook gruppe, ingen udgifter siden sidst.  
Regnskab godkendt.

7. Blok 41's egne sager/indkomne forslag

a. Indretning og indkøb til hjørnerum

Et ekstra skab, hængelåse, ekstra service (20 ekstra dele til lager), Prisloft 10.000 Bo/Rie

b. Cykel oprydning,

Der uddeles manilamærker der skal sættes på cykler i brug, øvrige cykler flyttes til cykel bur efter en måned. Neel, Rie skriver rundt inden 16/8 med frist 16/9.

c. Sommerfest

Dagen starter med lille arbejdsdag for dem med mulighed og lyst. m.

Morgenmad kl. 9.00, Øl og Vand

Middag kl.17.00 Salater, opdækning, drinks og andre opgaver uddeles..., afsluttes med fælles oprydning. Budget 300kr. Pr. Pers.

Lene skriver indbydelse.

Mad hold: Lene, Rie, Merete, Tony der udtænkes noget is-bod el. lign.

8. Behandling af blokrådssager jf. Midtpunktet nr. 506

506a vi tilslutter os opstillede kandidater.

506b vi tilslutter os afstemningstema 1 - 8for 2blanke

506c vi tilslutter os afstemningstemaet

506d vi tilslutter os IKKE afstemningstema - 7imod 3blank

506e vi tilslutter os afstemningstema - 8for 1imod 1blank

506f vi tilslutter os afstemningstema - 9for 1imod

9. Dato for næste husmøde – forslag d. 4/9 kl. 19 – **Vedtaget!**

10. Eventuelt

a. Rie: Overdækket Skater Rampe i NØ el. NV P-hjørne, Issues vedr. Larm? Vi er imødekomne, projektet skal udtænkes yderligere. Måske kan rampen oprettes som Blokrådssag og laves i FM legeareal.